



Protokoll Styrelsemöte VI
Medicinska Föreningen vid Linköpings Universitet

Datum: 2021-11-16

Lokal: zoom.us

Närvarande:

Styrelsemedlemmar: *Erik Modéus, Oliwer Kenell, Alexander Yaghoubi, Emma Åsell, Golvash Salehi, Hedvig Leijonhielm, David Selling, Rickard Sand, Isabella van Setten, Ava Bahadoran, Parvin Abbasi,*
- Övriga: *Eva Tamas, Zoltan Szabo, Fredrika Engström, Alice Bilk, Ann-sofie Rajala*

Bilagor:

1. Mötets öppnande

17:30

2. Val av sekreterare

Oliwer Kenell väljs till sekreterare

3. Val av justeringsperson

Ava Bahadoran väljs till justeringsperson

4. Närvarande

Samtliga i styrelsen förutom Alif Ahmed. Sexmästarinna Fredrika Engström, ledamot i sexmästeriet Alice Bilk, programansvarig Eva Tamas, inspektor Zoltan Szabo, fullmäktiges ordförande Ann-sofie Rajala

5. Adjungeringar

Eva Tamas, Alice Bilk och Ann-sofie Rajala adjungeras

6. Förra styrelsemötets protokoll

Läggs till handlingarna

7. Bordlagda ärenden



Inga bordlagda ärenden

8. Övriga punkter

Styrelsen lägger till Andreas Rousseaus pris, Fika Ansvarig, "Prio-lista" och Kvinnliga läkares föreläsning

9. Fastställande av dagordningen

Fastställs med tillägg av övriga punkter

10. Programansvarig informerar

Eva Tamas informerar om arbetet med nytt PM för fältstudier

Fakulteten har uppmärksammat att dekanus och förra dekanus ska komma delta på K11s sista föreläsning den 26e november mellan kl 11-12 – Parvin och Eva kommer överens att samordna den 26e per mail.

Eva skickar med att vi från sektionen ska uppmuntra studentrepresentanter till temagrupper att delta, då de från programmets sida fått feedback om dålig närvaro, Alex tar med sig detta vidare.

11. Hälsorunda

12. Föregående period

a. C-FUM

Oliwer och Erik informerar om C-FUM: Ny sponspolicy, arbete med mål för LiU 2030, att två styrelseledamöter valdes in samt att fullmäktige godkände en ny mottagningspolicy

b. Ettans Frackinvigning

Fredrika informerar om ettans frackinvigning, bra feedback från Ettan samt att allt gått enligt plan

c. Studentsamverkansgruppen



Golvash informerade om Studentsamverkansgruppen (SSG), SSG är ett möte mellan studenter och institutionen, det diskuterades bl.a jämnare tentaperioder för läkarstudenter. Fokus för mötet låg på utvecklingsbevakning och arbetsmiljöfrågor

13. Kommande period

a. Dedicare föreläsning

Hedvig informerar om dedicare som ska hålla föreläsningar för läkarstudenter om att arbeta i Norge

b. MF-FUM

Ann-so informerar lite om kommande FUM, PR för FUM-presidiet diskuteras, delårsrapport diskuteras. Datum för Vår-FUM ska diskuteras tillsammans mellan valberedningar samt nya FUM-presidiet

c. FUB2 och mottagnings kick-off

Ava informerar om FUB2 och kick-off för mottagningsarrangörer. hoppas få in ett extra FUB2 för bl.a MedSex som inte kan närvara. Oliwer diskuterar kring äskningen till consensus, budgetfrågan diskuteras

d. K11 sista föreläsning

Mer info kommer på slack, uppmuntrar att fylla i excel

14. Limur informerar

Diskussion kring att föreläsningar på kliniska terminerna framöver kommer hållas enbart på distans, styrelsen menar att det finns ett värde i att tydligt kontrollera vad studenterna tycker om denna förändring, LiMUR tar detta vidare på PUL och med Consensus utbildningsutvecklare

15. MedSex informerar



MedSex informerar om Herr, Dam och Icke-binär sittning som hålls den 4e december, biljettsläpp 29e på morgonen. Digitalt biljettsläpp för klin studenter.

Lucnhtävling tillsammans styrelsen och MedSex den 25e november, MedSex har en sponsor och kommer sköta utlottningen, beslutas att så många som möjligt från MF styrelse ska dyka upp och bidra med god stämning

Äskning diskuteras och hur man rent praktiskt gör för att ge medlemmar rabatter

16. Informationspunkt: Studentundersökningen 2022

Erik informerar från studentkoordinatorn om en studentundersökning som ska göras. Styrelsen diskuterar hur vi kan hjälpa till att nå ut till studenter och uppmuntra dem att svara på denna?

Styrelsen skickar frågan vidare till IMU

17. Diskussion från Consensus: Hur kan vi öka svarsfrekvensen på utvärderingarna i EvaLiUate?

Styrelsen diskuterar hur kan vi öka svarsfrekvensen, Erik ska återkoppla till consensus.

18. Verksamhetsberättelse

Erik informerar om vårt uppdrag att skriva i verksamhetsberättelse, uppmanar att börja skriva ned lite stödord eller liknande av vad vi gjort så att man inte glömmer saker när den väl ska skrivas.

19. Grafiskt material för programmet

IMU vill ha idéer på bild/film material för marknadsföring för LiU, styrelsen diskuterar olika idéer.

20. Musikhjälpen

Ava informerar om Musikhjälpen, MF och MédSex och Consensus kommer gemensamt samla in till Campus-skramlars bössa. MF har en kväll 7e och en Lunch 1e där vi ska hålla i aktiviteter

Lunchmöte planeras för vidare planering



21. Äskningar

MF börs – äskar för marknadsföringsartiklar, styrelsen diskuterar och nekar äskningen med hänvisning till deras grafiska profil, men de uppmantras att komma tillbaka med en ny äskning när de har varit i kontakt med Isabella om deras logotyp

MedSex – Styrelsen diskuterar summan de vill bevilja äskningen på, äskningen beviljas á 40 kr

22. Övriga frågor

a. Andreas Rousseaus pris

Nomineringar för priset ska gå ut med nästkommande kallelse och sedan ska vi rösta

b. Fika Ansvarig

Hedvig 30e

c. Prio-lista

Alex ska prata med Frida och återkomma

d. Kvinnliga läkares föreläsning

Bella ska hänvisa till kurs-admin

23. Kommande möten

30e

24. Utvärdering

25. Mötet avslutas 20:28

X

Erik Modéus
Orförande

X

Ava Bahadoran
Justeringsperson